
 

Protokoll Huvudstyrelsemöte 2025-03-10

Närvarande: Linda Eriksson, Emma Frohm, Göran Vesterlund, Stina Thysell Persson, Carina 

Felixon, Anneli Knutsson, Emil Larsson, Andreas Eriksson, Anna Törn, Niclas Strandberg, 

Jocke Eriksson, Göran Nilsson, Anna-Stina Nordahl

Ej närvarande: Carina Myrman, Anton Persson

1. Mötets öppnande

Ordföranden öppnade mötet.

2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

3. Föregående protokoll

Alla ska ha läst igenom föregående protokoll innan mötet.

4. Ekonomi

Vår budget var planerad med ett underskott, men vi lyckades ändå uppnå ett resultat på 240 000 

för år 2024.

Jocke meddelar att sponsringsavtal från ICA är klart, ej signerat.

5. Avrapportering sektionerna

Ingen rapportering från sektionerna vid detta möte.

Fotboll-



 
Innebandy-

.

Bingo-

Cykel-

Skidor-

Badminton-

6. Kansliet

Nytt medlemsår och det finns fortfarande några små frågetecken kring fakturering, 

Jocke och Carina kollar upp dessa. Alla vännäshäften är uthämtade av 

innebandylagen för denna säsong.

7. Föreningsutvecklare

Lovaktivitet under sportlovet, stor succé 120 barn och ungdomar under två dagar.

Planerad aktivitet även i anslutning till påsk.

Ett möte med Intersport inplanerat för att diskutera sponsoravtal för kommande år.

Fått information om en stiftelse, Dunross där det finns stöd att söka. Företaget 

jobbar värdegrundsbaserat.



 

8. Övrigt

 Forskning och utvecklingsprojekt

o Föreningen med Jocke i spetsen kommer att fortsätta med detta 

projekt under året.

 Årsmötet

o Göran Nilsson var med och informerade oss om valberedningens 

arbete inför årsmötet

o Fredrik Holmgren är ordförande på årsmötet

o Jocke har gjort klar Power Pointen

o Carina ordnar med blommor och dyl till de som skall avtackas

o Linda ordnar med kaffe och fika.

o Stipendiater blev framröstade, Carina kontaktar dessa.

 Frivaror 2025

o Beslut att låta summorna vara intakta från föregående år.

 10000 Huvudstyrelsen

 35000 Fotbollssektionen

 15000 Innebandysektionen

 Intersport/adidas

o Jocke har bokat ett möte inför ny avtalsperiod,

 Arbetssätt för styrelsen

o Den nya styrelsen får återkomma i denna fråga



 

 Handlingsplaner samt trygga och inkluderande idrottsmiljöer

o Den nya styrelsen får återkomma i denna fråga

 Vännäshäftet

o Bör utvecklas, förbättras om det inte avslutas. Tänk på att det är en 

inkomstkälla för föreningen både för lagen och sektionerna

 Medlemsavgifter 

o Carina uppdaterar hemsidan

 Träningsavgifter

o Carina uppdaterar hemsidan

 Sommarbingo

o Carina kollar med Bingosektionen, bör återkoppla med sommarens 

datum för bingon.

 Ny valberedning inför 2025

o Huvudstyrelsen diskuterade kandidater till valberedningen

 Mötet avslutas

Linda Eriksson Anna-Stina Nordahl

Ordförande Sekreterare


